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P R O T O K Ó Ł Nr XVII/2015 

z obrad XVII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 29 grudnia 2015roku  

w Sali Konferencyjnej Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 w Blachowni przy ul. Sportowej 1. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 19 
 00

. 

 

Sesji Przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni – Edyta Mandryk. 

W obradach uczestniczyło 13 radnych, co stanowi 87 % ustawowego składu Rady. 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska 

Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Wolska 

Radca Prawny – Agnieszka Glińska 

Kierownik ZMK – Krzysztof Adryjański 

Dyrektor Biblioteki – Renata Gajlewicz 

p.o. Dyrektora Miejskiego Domu Kultury – Jolanta Kwindacz 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Małgorzata Patyk 

Prezes Ośrodka Sportu i Rekreacji – Jacek Chudy  

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego w Blachowni 

Sołtysi wg listy obecności 

Mieszkańcy Gminy Blachownia. 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Informacje międzysesyjne. 

5. Opinie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa.  

6. Opinie Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej. 

7. Opinia Komisji Rewizyjnej  

8. Uchwała Nr 98/XVII/2015 w sprawie określenia rodzaju świadczeń pomocy zdrowotnej 

dla nauczycieli szkół i przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest Gmina Blachownia 

oraz warunków i sposobów ich przyznawania. 

9. Uchwała Nr 99/XVII/2015 w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół, przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych szkół podstawowych i innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych na terenie Gminy Blachownia oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania 

i wykorzystania dotacji. 

10. Uchwała Nr 100/XVII/2015 w sprawie w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni. 

11. Uchwała Nr 101/XVII/2015 w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Budżetu, 

Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

12. Uchwała Nr 102/XVII/2015 w sprawie w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2016 rok. 

13. Uchwała Nr 103/XVII/2015 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2016 rok. 

14. Uchwała Nr 104/XVII/2015 w sprawie przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 

Blachownia na lata 2016 – 2020”. 

15. Uchwała Nr 105/XVII/2015 w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2015 oraz określenia terminu realizacji wydatku ujętego w tym wykazie. 

 



2 

 

 

16. Uchwała Nr 106/XVII/2015 w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2015 oraz określenia terminu realizacji wydatku ujętego w tym wykazie. 

17. Uchwała Nr 107/XVII/2015 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015. 

18. Uchwała Nr 108/XVII/2015 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2015. 

19. Uchwała Nr 109/XVII/2015 w sprawie budżetu Gminy Blachownia na rok 2016. 

20. Uchwała Nr 110/XVII/2015 w sprawie  

21. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji XV, XVI. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i wnioski radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzaju świadczeń pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 

szkół i przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest Gmina Blachownia oraz warunków 

i sposobów ich przyznawania. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół, przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych szkół podstawowych i innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych na terenie Gminy Blachownia oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania 

i wykorzystania dotacji.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Blachowni. 

10a. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Budżetu, Infrastruktury,  

        Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2016 rok 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu  Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2016 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Blachownia 

na lata 2016 – 2020”. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2015 oraz określenia terminu realizacji wydatku ujętego w tym wykazie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2015 oraz określenia terminu realizacji wydatku ujętego w tym wykazie. 

15a. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015. 

15b. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Blachownia 

        na rok 2015. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Blachownia na rok 2016: 

- przedstawienie ostatecznej wersji budżetu wraz z ewentualnymi autopoprawkami Burmistrza 

Blachowni, 

- odczytanie opinii w sprawie zmian w projekcie uchwały budżetowej komisji Rady, 

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej, 

- dyskusja i głosowanie nad poprawkami do projektu uchwały budżetowej, 

- głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie projektu uchwały dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

18. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

19. Wolne wnioski. 

20. Zamknięcie obrad XVII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 
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Streszczenie przebiegu obrad. 

Ad pkt. 1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk otwierając obrady XVII Sesji przywitała radnych 

i wszystkich przybyłych gości. 

Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad 

sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów 

oraz podejmowanie prawomocnych uchwał.  

 

Ad pkt. 2. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że projekt uchwały w sprawie określenia 

rodzaju świadczeń pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i przedszkoli, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Blachownia oraz warunków i sposobów 

ich przyznawania został uzupełniony o część propozycji zawartych w piśmie Związków 

Nauczycielstwa Polskiego Oddział w Blachowni z dnia 10.12.2015r. oraz uwag zgłoszonych przez 

Związki na posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Oświaty. 

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad 

projektów uchwał: 

1. W sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2015. 

2. W sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na rok 2015. 

Skarbnik Gminy Elżbieta Wolska poinformowała, że zwiększa się dochody i wydatki na realizację 

projektu „Budowa infrastruktury dla Subregionu Północnego” (budowa sieci światłowodowej), 

realizowanego przez Gminę Częstochowa wraz z innymi gminami. Środki zostały przekazane przez 

Gminę Częstochowa. 

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poinformowała, że złożyła rezygnację z członkostwa 

w Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk wnioskowała o rozszerzenie porządku obrad poprzez 

dodanie punktów: 

10a. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisja Budżetu, Infrastruktury, 

 Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa.  

15a. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015. 

15b. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Blachownia 

 na rok 2015. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie - „za” 13 głosów, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję 

się”.  

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk przedstawiła rozszerzony porządek obrad. 

Rozszerzony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie - „za” 13 głosów, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymuję się”.  

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 3. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk wnioskowała o usprawiedliwienie nieobecności 

na sesji Radnego Sebastiana Cierpiała i Radnego Marka Kułakowskiego oraz o usprawiedliwienie 

nieobecności na sesji w dniu 16 grudnia 2015 roku Radnego Cezarego Osińskiego, Radnej Katarzyny 

Boryckiej i Radnego Pawła Pydy.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Katarzyna Borycka prosiła o usprawiedliwienie nieobecności 

na posiedzeniu Komisji w dniu w dniu 10 grudnia 2016 r. Radnej Katarzyny Boryckiej, Radnego 

Andrzeja Pilarza, Radnego Sebastiana Cierpiała, Radnej Edyty Mandryk i Radnego Tomasza Rećko 
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oraz na posiedzeniu Komisji w dniu 17.12.2015 r. Radnej Edyty Mandryk, Radnego Sebastiana 

Cierpiała, Radnego Pawła Hreczańskiego. 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Oświaty Henryk Kania prosił o usprawiedliwienie 

nieobecności na posiedzeniu Komisji w dniu 18.12.2015r. Radnego Marka Kułakowskiego, Radną  

Beatę Matuszewską, Radnego Tomasza Czecha. 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

•  

Ad pkt. 4. 

Protokół z sesji Nr XV/2015 z dnia 30 listopada 2015 roku został przyjęty jednogłośnie 

– 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

Protokół z sesji Nr XVI/2015 z dnia 10 grudnia 2015 roku został przyjęty jednogłośnie 

– 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radny Paweł Pyda (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radny Tomasz Czech (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radny Cezary Osiński (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 6. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła informacje o pracy w okresie 

międzysesyjnym poinformowała, że:  

1. Zakończono przygotowanie wniosku dot. energooszczędności oświetlenia ulicznego 

w Gminie Blachownia w ramach konkursu dla działania 4.5.2 Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Śląskiego (RIT). Łączna wartość wniosku to ponad 2,7 mln zł.  

2. Kończą się prace związane z wykonaniem koncepcji kanalizacji Gminy Blachownia. 

Po konsultacjach z Wodociągami Częstochowskimi efekty przyjętych rozwiązań 

technicznych, finansowych i organizacyjnych (wraz z etapowaniem prac) zostaną 

przedstawione Państwu radnym. 

3. W konsekwencji rozwiązań wynikających z koncepcji rozwoju sieci wodno – 

kanalizacyjnych w Gminie toczą się prace związane z uwzględnieniem planowanych 

inwestycji w dwóch podstawowych dokumentach planistycznych: Planie Aglomeracji 

oraz Krajowym Programie Oczyszczania Ścieków Komunalnych. Zapisy odzwierciadlające 

w ww. planach zamierzenia wodno – kanalizacyjne naszej gminy oraz wykonanie pełnej 

dokumentacji technicznej inwestycji są niezbędną podstawą do starania się o środki 

z funduszy europejskich. 

4. Instytut Podstaw Inżynierii Środowiska Polskiej Akademii Nauk przekazał kompletną 

dokumentację dotyczącą: 

- badań wybranych elementów środowiska oraz opracowanie koncepcji stanowiącej 

podstawę dla realizacji programu rewitalizacji obszaru miejskiego gminy, 

- opracowania zasad rekultywacji zbiornika w Blachowni, 

- koncepcji zagospodarowania terenu wokół zbiornika wodnego. 

Materiały te posłużą do przygotowania dwóch konkurencyjnych wniosków 

na dofinansowanie oczyszczenia zbiornika. 

5. Kończą się prace związane z oceną formalną i merytoryczną wniosków złożonych w ramach 

Budżetu Obywatelskiego – Blachownia 2016. Inicjatywa ta spotkała się z dużą akceptacją 

mieszkańców. Łącznie zgłoszono 42 wnioski na sumę 1,2 mln zł. Do 11 stycznia 
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opublikowana zostanie lista pozytywnie zweryfikowanych projektów, które będą 

przedmiotem wyboru przez mieszkańców. 

6. Przygotowano wnioski o dofinansowanie w trybie konkursowym z PROW następujących 

dróg położonych na terenach wiejskich: 

- drogi „Herbskiej” Cisie – w kierunku Herb, 

- drogi Cisie – Bieżeń, 

- drogi z Konradowa na Wydrę, 

- drogi Mokrej i Mostowej w Gorzelni. 

Wnioski zostaną złożone jutro w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Śląskiego. 

Przygotowany jest również wniosek do Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych 

na dofinansowanie drogi Kopalnianej.  

7. Odbyły się konsultacje z projektantem drogi wojewódzkiej nr 492 w sprawie uzgodnień 

dotyczących części drogi przebiegającej przez Blachownię. 

8. Opracowany jest projekt na konkurs w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Śląskiego na lata 2014- 2020 działanie 11.1. Poddziałanie 11.1.3 Wzrost 

upowszechnienia wysokiej, jakości edukacji przedszkolnej. Termin złożenia wniosku 

11 styczeń, jednocześnie przygotowany jest projekt przebudowy i modernizacji Przedszkola 

Nr 2. 

9. Reprezentowała gminę na Posiedzeniu Konwentu Wójtów i Burmistrzów w Siewierzu, 

na Walnym Zgromadzeniu Zielonego Wierzchołka Śląska oraz konferencji podsumowującej 

projekt „Budowa infrastruktury informatycznej dla subregionu Północnego”. 

10. We współpracy z Miejskim Domem Kultury i Ośrodkiem Sportu i Rekreacji zorganizowano 

dla dzieci  spotkanie z Mikołajem, Wigilię Miejską, w MDK odbyło się także spotkanie 

opłatkowe dla nauczycieli i pracowników oświaty. Ponadto uczestniczyła w spotkaniach 

jasełkowych i opłatkowych licznie odbywających się w okresie przedświątecznym zarówno 

w naszej Gminie jak i na zewnątrz.  

(Pozostałe informacje stanowią załączniki do protokołu). 

 

Ad pkt. 7 

Interpelacje i wnioski radnych. 

Radna Katarzyna Borycka złożyła interpelacje w sprawie zmiany nazwy Placu Wolności na Plac 

Niepodległości. Prosiła o dokonanie zmiany nazwy po zakończeniu prac związanych z budową 

strażnicy. 

 

Radny Jacek Rogut złożył interpelacje w sprawie: 

1. Termomodernizacji bloków numer 1, 3 ,5 oraz budowy drogi przy bloku 1,3,5 w Łojkach. 

2. Wykonania zaleceń pokontrolnych Straży Pożarnej w Przedszkolu w Łojkach. 

3. Odwodnienia ul. Zielonej i Ogrodowej w Łojkach. 

4. Budowy przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu ul. Długiej z ul. Piastów. 

 

Ad pkt. 8 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie określenia rodzaju świadczeń pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i przedszkoli, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Blachownia oraz warunków i sposobów 

ich przyznawania. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Katarzyna Borycka przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Oświaty Henryk Kania przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały. 
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Uchwała Nr 98/XVII/2015 w sprawie określenia rodzaju świadczeń pomocy zdrowotnej 

dla nauczycieli szkół i przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest Gmina Blachownia 

oraz warunków i sposobów ich przyznawania została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali 13 radnych. 

 

Ad pkt. 9 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych 

szkół podstawowych i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy 

Blachownia oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Katarzyna Borycka przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Oświaty Henryk Kania przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 99/XVII/2015 w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół, przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych szkół podstawowych i innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych na terenie Gminy Blachownia oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania 

i wykorzystania dotacji została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali 13 radnych. 

 

Ad pkt. 10 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk prosiła o zgłaszanie kandydatów na funkcję 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Wobec braku kandydatów, zgłosiła wniosek o dokonanie wyboru Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej na następnej sesji Rady Miejskiej – wniosek został przyjęty większością głosów 

w stosunku – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymuje się”. 

Na Sali 13 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk zaproponowała podjęcie uchwały dotyczącej 

odwołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni, ponieważ 

na poprzedniej sesji wniosek Radnego Cezarego Osińskiego w sprawie rezygnacji z funkcji 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej został przyjęty. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Uchwała Nr 100/XVII/2015 w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Blachowni została podjęta większością głosów w stosunku – 10 głosów „za”, 1 głos 

„przeciw”, 2 głosy „wstrzymuje się”. 

Na Sali 13 radnych. 

 

Ad pkt. 10a 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 
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Uchwała Nr 101/XVII/2015 w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Budżetu, 

Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa została podjęta większością 

głosów w stosunku – 12 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali 13 radnych. 

 

Ad pkt. 11 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2016 rok. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Katarzyna Borycka przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Oświaty Henryk Kania przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 102/XVII/2015 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2016 rok została podjęta większością głosów – 12 głosów „za”, 0 

głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymuję się”. 

Na Sali 13 radnych. 

 

Ad pkt. 12 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Katarzyna Borycka przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Oświaty Henryk Kania przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 103/XVII/2015 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2016 rok została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali 13 radnych. 

 

Ad pkt. 13 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Blachownia na lata 2016 – 2020”. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Katarzyna Borycka przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 104/XVII/2015 w sprawie przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 

Blachownia na lata 2016 – 2020” została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymuję się”.  

Na Sali 13 radnych. 

 

Ad pkt. 14 
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Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2015 oraz określenia 

terminu realizacji wydatku ujętego w tym wykazie. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Katarzyna Borycka przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Oświaty Henryk Kania przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 105/XVII/2015 w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2015 oraz określenia terminu realizacji wydatku ujętego w tym wykazie została podjęta 

jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali 13 radnych. 

 

Ad pkt. 15 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Blachownia na lata 2016 – 2020”. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Katarzyna Borycka przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 106/XVII/2015 w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2015 oraz określenia terminu realizacji wydatku ujętego w tym wykazie została podjęta 

większością głosów – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymuję się”. 

Na Sali 13 radnych. 

 

Ad pkt. 15a 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015. 

 

Uchwała Nr 107/XVII/2015 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015 została podjęta 

jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali 13 radnych. 

 

Ad pkt. 15b 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Blachownia na rok 2015. 

 

Uchwała Nr 108/XVII/2015 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2015 została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali 13 radnych. 

 

Ad pkt. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Blachownia na rok 2016: 

- Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że radni mieli możliwość 

zapoznania się z projektem budżetu, który został omówiony szczegółowo na posiedzeniach 

Komisji. Zapytała czy są pytania dotyczące projektu budżetu? 

- Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Katarzyna Borycka przedstawiła pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu budżetu na rok 2016 (opinia w załączeniu do protokołu). 
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- Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Oświaty Henryk Kania przedstawił pozytywną 

opinię Komisji w sprawie projektu budżetu na rok 2016 (opinia w załączeniu 

do protokołu). 

- Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Paweł Pyda przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu budżetu na rok 2016 (opinia w załączeniu do protokołu). 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rećko odczytał uchwały Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach:  

- Nr 4200/VI/215/2015 dotyczącą opinii o przedłożonym przez Burmistrza Blachowni 

projekcie uchwały budżetowej na 2016 rok wraz z uzasadnieniem i materiałami 

informacyjnymi (uchwała w załączeniu do protokołu),  

- Nr 4200/VI/214/2015 dotyczącą opinii o przedłożonym przez Burmistrza Blachowni 

projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016 – 2024 (uchwała 

w załączeniu do protokołu), ,  

- Nr 4200/VI/214/2015 w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu w kwocie 

1 596 433,23 zł przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej na 2016 rok Gminy Miasta 

Blachownia (uchwała w załączeniu do protokołu). 

- Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk przedstawiła autopoprawkę do projektu budżetu. 

 Radni nie podjęli dyskusji w tym punkcie. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 
w sprawie budżetu Gminy Blachownia na rok 2016. 

 

Uchwała Nr 109/XVII/2015 w sprawie budżetu Gminy Blachownia na rok 2016 została podjęta 

większością głosów – 9 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 2 głosy „wstrzymuję się”. 

Na Sali 13 radnych. 

 

Ad pkt. 17 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 2016. 

 

Uchwała Nr 110/XVII/2015 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2016 została podjęta większością głosów – 9 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”,  

2 głosy „wstrzymuję się”. 

Na Sali 13 radnych. 

 

Ad pkt. 18 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że na zgłoszone interpelacje i wnioski 

radnych odpowie pisemnie. 

 

Ad pkt. 19 

Wolne wnioski: 

Mieszkaniec Cisia: 

1. Prosił o udzielanie odpowiedzi na wnioski złożone w formie elektronicznej również 

w formie elektronicznej. 

2. Zapytał, czy zostaną złożone wnioski do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na kanalizację ściekową w aglomeracjach? Czy 

będzie przeprowadzona kanalizacja w Sołectwie Cisie. Nabór wniosków kończy się 

29 stycznia. 

3. Prosił o udzielanie odpowiedzi pisemnej na wnioski zgłaszane na sesjach.  

4. Zapytał Panią Burmistrz czy płaci za usługi prawne, jeżeli występuje z powództwa 

prywatnego, prawnikowi zatrudnionemu w Urzędzie?   

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że płaci indywidualnie. 
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5. Na stronie Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach została zamieszczona 

informacja, że Gmina Blachownia nie otrzymała dofinansowania na infrastrukturę 

drogową, ponieważ wniosek nie spełniał wymogów formalnych. 

6. Zapytał ile interpelacji złożyli poszczególni radni.  

 

Mieszkanka ul. Sienkiewicza: 

1. Złożyła podziękowania za wykonanie chodnika, który ułatwia przejście do przystanku.  

2. Zapytała czy jest możliwość rozwiązania problemu wyjazdu z Osiedla na ulicę 

Sienkiewicza? 

W tej sprawie Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że nie ma 

możliwości zmiany organizacji ruchu, ponieważ Starostwo Powiatowe nie wyraża zgody 

ze względu na bezpieczeństwo ruchu drogowego. 

3. Zapytała czy Wspólnota Mieszkaniowa może ubiegać się o dofinansowanie w związku 

z podjętą uchwałą w sprawie przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 

Blachownia na lata 2016 – 2020”. 

 

Ad pkt. 20 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady zamknęła XVII sesję Rady 

Miejskiej w Blachowni. 

 

Protokołowała       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

Iwona Gawlik        Edyta Mandryk 


